
 

Referat af møde i Skovlund/Ansager Udviklingsråd mandag den 29. april 2024. 

Tilstede: Kristian Støjberg, Bjarne Burgdorff, Finn Grundahl, Inge Thisted og  

Karen Johansen 

Uden afbud: Peter H. Breum.    

1. Bordet rundt. Finn: Britta Buhl er holdt på Plejehjemmet. 

Inge: Hvad sker der med Torvets 
omlægning? 

Bjarne: P&T tur den 20. april 2024.  
 Redigering af hjemmeside. 

Kristian: Skovlund og Ansager Kirker skal have 
en ny præst.  

 Træfældning i Parken i Skovlund.  
 Seniorboliger. 

Karen:    P&T tur den 20. april 2024. 

  Evaluering – bustur med P&T 
udvalg den 20 april 2024.  

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

Fællesmøde mellem Byrådet og 
Udviklingsrådene. 

Bjarne havde lavet et meget flot oplæg til mødet 
med P&T. Vi var sat på programmet fra 1000-

1145.  
Og det var timet flot af Bjarne. 

Bilag 1A: 
Overfladevand og afvanding ved Hoddeskovvej. 

P&T er bekendt med problemet, men som de tit 
sagde, var der gået ”vand” i næsten alt på det 

sidste. 
Bilag 1B: 

Markvangen Skovlund asfalt og 

hegnsrenovering. Der arbejdes på sagen. 
Bilag 1C: 

Vejbelægning Skovlund Midtby. 
Der arbejdes på sagen. 

Bilag 1D: 
Adgangsforhold ved og omkring Kvie Sø. 

P&T var klar over problemer – også her. 
Bilag 1E: 

Trafiksikkerhed i Nørregade i Ansager. Her 
holder der biler i begge sider, så de store 

landbrugsmaskiner, busser og lastvognstog ikke 
kan komme igennem. 

Det er et stort problem. 
På Stationsvej i Ansager mangler der 

fliser/fortov i et stykke af gaden nede fra 

Multimarketing. 
Dette fliseproblem kunne færdiggøres snarest, 

da der lå puljer, der dækker dette. 
Som udgangspunkt skulle vi ikke søge yderligere 

til ovennævnte, da det kunne dækkes indenfor 
de puljer, der var. 

 
Kristian og Bjarne deltog. 



Der deltog omkring 75 personer i Fællesmøde 
mellem Byrådet og Udviklingsrådene i Helle 

Hallen. 
Der var et foredrag: ”Hvordan ser den Demogra-

fiske udvikling ud lokalt?” v/Bjarne Østerlund. 
Efterfølgende var der workshops om ”Livet i 

Vest” og ”Grøn omstilling”. 

3 Forslag til budget. 
 Kvie Sø 

 Indlandsturisme. 
 Trafiksikkerhed Ansager. 

 Hovedgaden/Ansagervej 
Skovlund, trafiksikkerhed - 

belægning. 
 Markvangen Bjælkager 

 Opkøb i byer til 
udstykning. 

 Andre emner. 

 
Forundersøgelse. Ligger vi til side indtil videre. 

Ligger vi til side. P&T er bekendt med problemet. 
P&T er bekendt med det. 

 
Gør vi ikke noget ved nu. P&T ved det godt. 

 
 

Gør vi ikke noget ved nu. Med i P&Ts planer. 
Ligger vi til side. 

 

Intet. 

4 Kvie Sø projekt – Bjarnes oplæg. 

Finpudsning, præsentation, 
offentliggørelse, præsentation 

for borgmester + 
udvalgsformand, lokale 

byrødder. 

Vi ønsker/prioriterer, at Hjertestien bliver fuldt 

ud etableret, så det ikke forbliver ødelagt af 
legepladsen ved Pandekagehuset (PH). Vi skal 

have et møde med lederen i PH. Eventuelt søge 
om dispensation, hvis vort ønske bliver negativt. 

De offentlige toiletter skal være nemmere at 
anvende. Bjarne kontakter Per Thisted for et 

møde i Kvie Sø. 

5 Høring Kvie Sø –  
Ordensreglement. 

Alle er klar på problemstillingen om Kvie Sø´s 
ordensreglement. 

6 FUR næste gang 6/5 på Ansager 
Hotel. 

Der startes med møde i Smagsgalleriet kl. 1630. 
Herefter møde på Ansager Hotel. 

7 Kommende møder. Næste møde er mandag den 27. maj 2024 kl. 

1900 i Skovlund-Ansager Hallens Mødelokale. 

8 Evt. Indestående dags dato: 32.350 kr. 

Heraf er 15.000 kr. disponeret. 

 Referent: Karen Johansen  
 


